
 
 

Dagsorden og referat fra bestyrelsesmøde i dagplejen, Billund kommune. 
Den, mødelokale, Rådhuset Jorden Rundt 1, Grindsted. 
Kl 17.00 til 20.00. 
 
Deltager: Medlemmer af forældrebestyrelsen i Billund kommunes Dagpleje 
 
Afbud: Pernille, Nanna, Tinne 
 
Referent: Heidi Gammelgaard 

 
Punkt Uddybning Tid Referat 
Punkter til evt  17.00- 

17.05 
 

Godkendelse af 
referat 

Husk at underskrive referat fra 
forrige møde 

17.05- 
17.10 

Underskrevet 

Orientering • Antal børn og dagplejere 
• NUSSA 
• Opslag i Hejnsvig 
• Økonomi 
• Andet 

17.10- 
17.25 

• Vi har 265 børn og 95 dagplejere.. Pt. er der  fokus 
på den nye overenskomst der er indgået mellem 
FOA og KL lige nu, som træder i kraft pr. 1.4.25. En 
af de store ændringer er at Seniorordningen 
ændres. 

• Vi har 2 pædagoger på NUSSA uddannelse.  
• Vi har pt. stillingsopslag i Hejnsvig. 
• Da vi får et antal ældre motoriserede barnevogne i 

overskud, har vi brug for, at der er en kasser i 
bestyrelsen, ifh. til at styre den økonomi der kan 
være i at sælge barnevognene. Vi har haft flere 
henvendelser. Maria ønsker kasser posten. 



 
• Vi har indgået en aftale med misbrugscentret om at 

de kommer og holder oplæg til vores Faglig fredag i 
marts 2025.  

• Der er sendt link ud til pasning mellem jul og nytår. 
• Der bliver igen mulighed for at afholde legestue i 

Billund centret fra 1.11.24. 
 

Generalforsamling • Input til årsberetning 
• Valg – hvem er på valg og 

hvem ønsker genvalg 
• Program 
• Status på tilmeldinger 
• Skal der gøres mere for at få 

flere til at tilmelde sig 

17.25- 
17.45 

• Der er pt. kun få tilmeldte til generalforsamlingen 
lige nu. Vi håber at mange flere melder sig til en 
spændende aften. Der vil blive sendt ”rykker” ud 
flere gange. 

• På valg er: Sandra (ønsker ikke genvalg). Katrine er 
på valg (overvejer genvalg). 

• Maria fortsætter, Malene fortsætter, Pernille 
fortsætter, Helene er ude. Tinne er ude. 

• Oplægsholder starter op kl. 17.00, derefter 
Årsberetning og valg. 
 

Punkter fra 
forældre 

Er der kommet punkter fra 
forældrene? 

 17.45- 
 18.00 

• Ingen punkter. 

Pause Der serveres et let måltid  18.00- 
 18.20 

 

Opfølgning på Tea 
Thyrres oplæg 

Skal der laves information til de 
øvrige forældre? 

 18.20- 
 18.35 

• Formanden fletter det ind i årsberetningen. 
• Vi re.poster Trines opslag fra 12.6.24 omkring Tea 

Thyrre på FB. 
 

Emner til det 
kommende 
bestyrelsessår 

En dialog om relevante emner der 
kan være relevante at arbejde med i 
det kommende år. 

 18.35- 
 19.00 

• Skærm brug er 0 timer til de 0-2 årige. Evt. et 
bestyrelses skriv til forældrene. 

• Risikofyldt leg 
• Evt. Misbrugsvejleder til generalforsamling 2025. 



 
 

Punkter til næste 
møde 

  • Præsentation af bestyrelsen til FB og Insta. 

Evt.    
 


